
 
Minnesanteckningar Gymnasienätverket 

Dag: 2023-11-10 
Tid: Kl.08.30-14.00 
Plats: Skara 
Deltagare: Daniel Ekman, Anders Back, Erik Eriksson, Petra Björk, Annica Henrysson, Daniel Larsson 
och André Essebro 
Sekreterare: Daniel Larsson 
 
 
 

1. Välkomna och ev justering av dagordning 
Dagordning och protokoll skall from nu läggas i vårt gemensamma Teams (Skövde kommun). 
 

2. Genomlysning av Skaras introduktionsprogram, Ola Wannberg (verksamhetsledare) och Per 
Gunnarsson (ekonom). 
Uppdrag om bidragsbelopp intern till IM. Redovisning av statistik gällande elever, etablering 
ekonomi mm Vi behöver bli duktigare på att analysera hur det går för våra IM elever efter 
avslutade studier. Kan vi beställa underlag för alla våra kommuner hos SCB? Nätverket kan få 
del av presentationen. 
 

3. Utvärdering av 13/10, hur fortsätter arbetet?  
Upplevelse av att det var ett bra och relevant innehåll och positiva återkopplingar från våra 
rektorskollegor. En diskussion fördes kring hur vi inom Skaraborg har rapporterat in platser 
på IMY och IMV inför kommande ansökningsomgång.  
Vi konstaterade att det finns ett behov av fortsatta träffar. Det finns ett behov att ansvariga 
rektorer för respektive program får möjlighet att diskutera på kommande träffar. Mötet 
beslutade att kommunala rektorer träffas fredagen den 11/10 heldag. Daniel Ekman bokar 
lokal på Gothia Science park. 
 

4. Fortsatt diskussion kring ett 4:e år 
Vi saknar rutiner kring beslut och hantering. Vad behöver vi för underlag? Det är 
huvudmannen som beslutar om förlängda studier. Hemkommen avgör om de skall ersätta 
huvudmannen. Vi bör ta fram gemensamma rutiner inom Utbildning Skaraborg. Ersättning till 
huvudman går ut med 100% oavsett närvaro av eleven i verksamheten. 
 

5. Hantering av klasskassor, hur hanterar vi detta? Reseverksamhet och ersättning till personal. 
Klasskassor förekommer inte/i väldigt liten utsträckning. Inga/få resor genomförs då elever 
förväntas finansiera delar av resorna. Antalet resor har minskat. Det finns bekymmer med 
ersättning till personal i samband med resor.  
 

6. Busskort, på vilka grunder? 
Det finns olika beslut i olika kommuner. Ex. Mariestad 5 km, Tidaholm 4 km, olika områden i 
Skövde räknas som undantag. Övriga har 6 km. 
 

7. Planeringsunderlag för gymnasial utbildning av Skolverket 
Planeringsunderlaget har nu kommit. Skolverket kommer den 24/11 att presenteras för 
skolcheferna, representant från arbetsförmedlingen och representant för VGR. Kommer 
Skolverket använda detta som underlag för nya ansökningar från fristående huvudmän? 
Hur ska vi som nätverk analysera detta underlag? 



En diskussion fördes att vi i vår delregion inte nödvändigtvis har samma behov av 
dimensionering som hela regionen. 
 

8. Uppdragsbeskrivning från nätverket. 
Förslag på nya uppdrag presenterades av Andre (ej beslutade). 

- Med utgångpunkt i gymnasieavtalet generellt utveckla formerna för en större 
samverkan mellan gymnasieskolorna i Skaraborg gällande obehöriga elever och 
specifikt gällande IMV och IMY. 

- I arbetet med ovanstående och med målet att förbättra utbud och alternativ för 
obehöriga elever arbeta fram former för samarbete med andra berörda nätverk, i 
första hand IM nätverket och Vux-nätverket. 

- Ordna årligen återkommande gymnasierektorsmöten som en del i att arbetet med 
ovanstående. 

 
9. Planering inför nätverksdagen mån v48 2024 

Ämnesreformen hur kan/ska vi jobba med den? 
Dimensionering 
Obehöriga elever hur löser vi det på bra sätt? 
Separat punkt på IM? 
Separat punkt för Elevhälsa, SYV mm? 

 
10. Nästa möte 

9 februari 08.30 på Rudbecksgymnasiet i Tidaholm. Mötet efter det sker på 
Lagmansgymnasiet i Vara den 26 april. 

 
 
Anteckningar förda av Daniel Larsson 


